
UCHWAŁA NR XXXI/85/2016
RADY GMINY ŁĘCZYCE

z dnia 28 listopada 2016 r.

w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego poparcia dla budowy drogi ekspresowej S6

Na podstawie art. 7 ust.1 pkt.2 i art. 18 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym ( j.t. w 
Dz. U. z 2016 r., poz. 446 ze zmianami) Rada Gminy Łęczyce uchwala, co następuje :

§ 1. Przyjmuje się stanowisko w sprawie poparcia dla budowy drogi ekspresowej S6, w brzmieniu określonym 
w załączniku do niniejszej uchwały.

§ 2. Niniejszą uchwałę wraz z załącznikiem Nr 1 przesyła się do Ministra Infrastruktury i Budownictwa, 
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, marszałków i wojewodów województwa Pomorskiego i 
Zachodniopomorskiego oraz do parlamentarzystów Ziemi Pomorskiej.

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Łęczyce.

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.
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Załącznik  Nr 1 do Uchwały Nr XXXI/85/2016

Rady Gminy Łęczyce

z dnia 28 listopada 2016 r.

stanowisko Rady Gminy Łęczyce w sprawie poparcia dla budowy drogi ekspresowej S6

W związku z planowaną budową drogi ekspresowej S6, my radni Gminy Łęczyce, opowiadamy się za 
priorytetową jej realizacją jako kluczowej inwestycji dla dalszego rozwoju Pomorza. Dzięki dotychczasowym, 
zorganizowanym działaniom samorządów, parlamentarzystów, mobilizacji i zaangażowaniu społeczności całego 
Pomorza oraz akceptacji organów Unii Europejskiej, doprowadzono do wzrostu priorytetu realizacyjnego tej trasy. 
Niepokojące są informacje dotyczące odłożenia budowy tej trasy na bliżej nieokreślony czas. Uważamy, że 
poważne zaangażowanie samorządów wszystkich szczebli i naszych mieszkańców w cały, trwający kilkanaście lat, 
proces przygotowania koncepcji, uzgodnień prowadzonych przez Generalną Dyrekcję Dróg i Autostrad i kolejne 
Rządy Rzeczypospolitej doprowadziły do stanu, by najważniejsza arteria komunikacyjna Pomorza doczekała się na 
znaczącym odcinku koncepcji programowej i decyzji środowiskowej oraz umieszczona została na wysokiej 7 
pozycji w Dokumencie Implantacyjnym do Strategii Rozwoju Transportu do 2020 z perspektywą do 2030 r.

Na spotkaniach z mieszkańcami Generalny Inwestor przedstawił nam harmonogram realizacyjny odcinka 
od Leśnic k.Lęborka do obwodnicy Trójmiejskiej z terminem realizacji 2018- 2020. Budowa tego odcinka jest 
potrzebą chwili, zmniejszy obciążenie obecnej DK - 6, poprawi bezpieczeństwo mieszkańców i znaczenie 
skróci czas dojazdu do Trójmiasta ( port, lotnisko, szkoły, praca, kultura, transport związany z działalnością 
gospodarczą), oddali zagrożenia dla środowiska ( szczególnie dla GZWP 110). Jesteśmy mentalnie 
przygotowani na jej realizację i współpracę w trakcie. Popieramy dążenia samorządów wzdłuż całego przebiegu 
tej trasy uważając, że droga jest kręgosłupem dla gospodarki całego subregionu pomorskiego i kraju. Poprawi 
także dostęp do polskiego wybrzeża i Kaszub dla mieszkańców Naszego i sąsiednich Krajów.
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